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MØTEPROTOKOLL  
 

Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 
 
Dato: 24.09.2021 kl. 13:00 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 20/00359 
  
Tilstede:  Merete Kristiansen, Ida Storevik Bang, Unni Stenberg, Jan 

Bertheussen, Kristina Pelkonen 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Ingen 

  
Forfall:  Ingen 
  
Andre: Ulf Tore Alexandersen, Vibeke Richardsen 
  
  
 Informasjon 

Behov for lekeapparater for funksjonshemmede slik at ingen ekskluderes fra 
lek ute. Det finnes ikke statlige midler etter barnehagealder, men penger til 
dette hentes fra interne budsjett.   
 
Oppvekstsjef informerer om tertialrapporten, og konkluderer med at vi er 
der vi skal være økonomisk.  
  
Oppvekstsjef informerer om sitt arbeid, og belyser behov for å delegere 
arbeidsoppgaver. Dette har han til dels gjort, men det er fortsatt et stort 
behov for en merkantil stilling. Ida foreslår en kombinasjon da behovet for en 
full administrativ stilling på skolen er stort. Vibeke informerer om at dette må 
behandles politisk, og Ulf skal sende ut en oversikt som begrunner behovet 
slik at utvalgets medlemmer kan melde inn et slikt behov.   

  
Oppvekstsjef informerer om regional samling i Vadsø, hvor presentasjon om 
prosjektet Sisterhood & Brotherhood genererte begeistring, og potensiell 
videreføring til andre kommuner.   

 
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

2/21 19/00043-4 Forvaltningsrevisjon "Kvalitet i grunnskolen" 3 

    



 

 2  

 
 
Berlevåg, 24.09.2021 
 
 
Ida Bang 
møteleder 
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Saker til behandling 

2/21 Forvaltningsrevisjon "Kvalitet i grunnskolen" 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 22.04.2021 17/21 

2 Kommunestyret 17.06.2021 40/21 

3 Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 24.09.2021 2/21 

4 Kommunestyret   

 
 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 17.06.2021 sak 40/21 
 
Møtebehandling 
- Hva er bakgrunn for saken? 
- Hvor er rapporten i saken? 
- Hvorfor har ikke rapport vært i hovedutvalg for oppvekst? 
- Hvor er møtebehandlingen? 
 
 
Høyre foreslår å utsette saken til den er skikkelig behandlet, kvalitetssikret og alle 
vedlegg er i saken. 
 
Votering 
Vedtatt 7 (høyre, SV, 1 uavhengig) mot 6 (AP, 1 uavhengig). 
 
Vedtak  
Saken utsettes til den er skikkelig behandlet, kvalitetssikret og alle vedlegg er i 
saken. 
 
 
 
Møtebehandling 
KomRev NORD har gjennomført forvaltningsrevisjonen av grunnskolen i Berlevåg, på 
bestilling fra Kontrollutvalget. Den ble fremlagt i 2020, og anbefalte Berlevåg 
kommune å forbedre tre punkter, som gjaldt   
 

• rutiner for bekymringsmelding til barneverntjenesten, inkl etablering av 
skriftlige rutiner. Det kom senere fram at slike rutiner fins.   
• Sikre at alle ansatte kjenner til rutinene for melding til 
barnevernstjenesten  
• Videreutvikle skolehelsetjenestetilbud for å tilfredsstille krav til nasjonalt 
regelverk  

 
 
Oppvekstsjef gjennomgikk hva som er gjort for å jobbe med disse punktene. Det kom 
fra at det allikevel trengs ytterligere fokus på å følge opp ansatte som ikke har 
vært tilstede da informasjon ble gitt. Det kom også fram at det er behov for å 
kartlegge hva slags tilbud som gis elevene i Helsesykepleiers planlagte fravær.   
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Videre kommentere Ida rapportens økonomiske vurdering, og stilte spørsmål til 
tallmaterialets gyldighet som utgangspunkt for en vurdering av økonomien ved 
Berlevåg skole. Hovedpoenget var her å få fram et ønske om at denne rapporten 
ikke brukes som utgangspunkt for framtidig budsjettutvikling og evt budsjettkutt. 
Oppvekstsjef avkreftet at rapporten brukes til dette formålet, og bekreftet at 
kommunens økonomiplan er hans utgangspunkt for budsjettplanlegging.   
 
Votering 
 
 
Vedtak  
Hovedutvalget for Oppvekst og kultur anser rapporten «kvalitet i grunnskolen» som 
ferdig behandlet. 
 
[Lagre]  
 


